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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Design

At Contour, your imagination is our greatest design asset. If you can imagine a design for glass applications in the refrigeration market, we can fire
your design onto glass bringing you aesthetic value and rigid requirements for dimension and temper. Since you are always looking for ways to
improve your product quality and style, so are we.

Just ask us to help you create something unique that sets you apart, and we will bring your imagination to fruition. Just remember that when you have
a design problem, Contour may be your best solution.

Graphics

Whether the graphics for your refrigeration glass is designed to be subtle or dramatic, Contour has the in-house capabilities to make your design
become a reality. We work with your concept design professionals to set the appropriate printing requirements; select the best silk screen to give just
the right effect; prepare the graphics and registration for multiple colors; and, mix custom color inks to give you exactly what you ordered. And, since
all of our process functions are in-house, we can give you extraordinary service and execution time.

Glass Substrates
Cutting
Edging
Drilling
Hole Drilling
Screening
Screen Printing
Tempering
Contour´s LionTuff Tempered Glass
Tempering
Packaging
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


